太格寬幅式橡膠地板

太格 AI 報你知 | AI 文字稿

你有沒有想過,腳底踩著的地板,它不只是裝潢的一部分,它其實也默默守護著我們的健康、安全與舒適 呢?不論是醫院、學校,還是捷運、高鐵、樓梯空間,一種特別的地板材質正悄悄成為主流,那就是寬幅 式橡膠地板。

橡膠地板是從工業發明到現代生活的地板先驅。橡膠地板的故事,要從 19 世紀說起。當年,美國的 Charles Goodyear 發明了「硫化技術」,讓橡膠不再因氣溫而軟硬不定,也從此開啟了它在建材界的嶄新用途。到了 20 世紀,橡膠地板開始出現在醫院、學校、交通樞紐等公共空間,因為它不但耐磨防滑,還非常好清潔。橡膠地板從原本的「功能性選擇」,一步步成為兼具美感與實用的設計寵兒。

那為什麼太格會推出「寬幅式」橡膠地板呢?

以往市面上常見的橡膠地板,多是 1.2 公尺寬或方形地磚,在鋪設時容易出現接縫。久而久之,這些縫隙可能成為藏污納垢的死角,甚至影響地板穩定性與安全。而寬幅式橡膠地板正好解決這個問題,讓整件式橡膠地板能一次大面積鋪設完成,減少接縫、提升完整性與安全性,成為越來越多空間的首選設計!

為什麼會說寬幅式橡膠地板,比傳統 PVC 地板更值得投資呢?

1. 一體成形、無縫鋪設

整件式鋪設上去,少了接縫就少了問題!無縫設計不藏汙納垢,特別適合講究衛生的場所,如醫院、電子廠辦。

2. 耐磨抗壓, 踩再久也不怕

經過高溫硫化處理後的表層不但硬度高,還能對抗高人流壓力,它不容易刮傷,少維修、少更換,使用壽命長、長期下來更省錢。

3. 防滑安全,老人小孩都安心

乾濕皆不滑,摩擦力優秀,可降低跌倒風險,捷運高鐵上均長期使用,走起來更舒服、放心。

4. 環保認證、綠建材安心用

通過台灣綠建材標章:不含石綿、甲醛與重金屬低、TVOC 符合標準,用得安心,且住得健康。

橡膠地板非常適合用於醫療機構、運動中心、交通樞紐、商業空間及工業廠房。隨著綠建築、美感設計與 健康生活的趨勢持續升溫,寬幅式橡膠地板也不再只是「功能性選項」,顏色豐富多樣,讓設計美學與空 間安全完美的融合。未來,它將被運用得更廣、更深,讓實用也可以很時尚。

如果你也在找一種地板,可以用得久、看得好、踩得穩...不妨親自體驗看看太格寬幅式橡膠地板的魅力! 它不只是一塊地板,更是每一步生活的守護者。



Semiflor Extra-wide Rubber Flooring

Semiflor Al News | Al Transcript

Have you ever thought about the floor beneath your feet. It's not just as part of the décor, but as a silent guardian of health, safety, and comfort?

Across hospitals, schools, metro stations, and high-speed railways, a new flooring solution is quietly becoming the preferred choice, and that's rubber flooring.

he story of rubber flooring dates back to the 19th century, when American inventor Charles Goodyear developed the vulcanization process, which was a breakthrough that made rubber durable, stable, and ready for broader applications.

By the 20th century, rubber flooring had become a trusted choice in hospitals, educational facilities, and transportation hubs.

Why? Because it was exceptionally durable, slip-resistant, and easy to maintain.

From a purely functional option, rubber flooring has evolved into a design favorite, combining aesthetics, practicality, and long-term performance.

So, why Semiflor introduce Extra-wide rubber flooring?

Traditionally, rubber flooring came in 1.2-meter-wide sheets or in the form of square tiles. While practical, these formats inevitably created seams, potential traps for dirt, moisture, and bacteria, and long-term risks to stability and hygiene. Our extra-wide rubber flooring solves this problem.

Designed for large-scale, seamless installation, it minimizes joints, maximizes surface integrity, and elevates both safety and aesthetics, making it the first choice for an increasing number of projects.

Why Invest in Extra-wide rubber flooring instead of conventional PVC flooring?

First. Fewer seams mean fewer problems.

Our one-piece installations create smooth surfaces that are easy to clean and perfect for environments where hygiene matters, such as hospitals, laboratories, and electronics facilities.

Thanks to high-temperature vulcanization, our rubber flooring boasts superior hardness and resilience. It withstands heavy foot traffic, resists scratches, reduces maintenance needs, and offers exceptional longevity, saving costs over time.

(cont.)



Semiflor Extra-wide Rubber Flooring

Semiflor Al News | Al Transcript

Third, whether in dry corridors or wet areas, our flooring delivers reliable traction, reducing the risk of slips and falls.

That's why it's trusted across metro systems and high-speed rail stations, offering safer, more comfortable walking experiences.

Finally, our Extra-wide rubber flooring is Certified with Taiwan's Green Building Material Label, our rubber flooring contains no asbestos, minimal heavy metals, and meets stringent TVOC standards.

It's a healthier choice for both the people who use it and the environment we share.

Extra-wide rubber flooring is an ideal choice for healthcare facilities, sports centers, transportation hubs, commercial spaces, industrial environments

As the demand grows for green buildings, thoughtful design, and healthier living environments, rubber flooring is no longer just a functional choice. It's an integral part of modern, sustainable space-making.

With a wide range of colors and textures, it bridges the gap between aesthetic appeal and practical safety.

If you're looking for a flooring solution that's built to last, looks exceptional, and feels solid foot comfort, experience the difference with Semiflor Extra-wide rubber flooring.

Because it's not just about what's beneath your feet, it's about protecting every step you take, every day.

